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PETYCJA

w sprawie poparcia dla budowy łącznika ul. J. Fałata i Klimczoka wraz z budową mostu na potoku Białka

Mając na uwadze bezpieczeństwo mieszkańców gminy Wilkowice, a konkretnie osób zamieszkujących w rejonie
planowanej inwestycji budowy mostu na potoku Białka, żądamy realizacji powyższej inwestycji i zapewniamy
o naszym poparciu. W związku z wzmożonymi działaniami, ruchami osób będących przeciwnymi planowanej
inwestycji obawiamy się, że tak dtugo wyczekiwana inwestycja może nie zostać zrealizowana.

Plany budowy mostu o które od wielu lat zabiegają mieszkańcy Bystrej, to kwestia bezpieczeństwa, gdzie
planowany łącznik będzie alternatywą przejazdu dla istniejących połączeń ul. Fałata i Klimczoka, które również
niebawem będą wymagały remontu. Osoby poruszające się miejską komunikacją, korzystają z przejścia przez
kładkę w rejonie Magnusa, która jest wąska, nie oświetlona i stwarza realne zagrożenie, zwłaszcza dla osób
niepełnosprawnych czy matek z dziećmi.

Mieszkamy w rejonie atrakcyjnym ze względu na warunki turystyczne, gdzie początek swój mają szlaki na Kozią

Górę, Klimczok, Szyndzielnie. Większość turystów podjeżdża samochodami w górne partie Bystrej stawiając
swoje samochody wzdłuż wąskiej ul. Klimczoka, bądź na zatoce autobusowej linii nr 57 MZK, blokując dojazd

autobusu i do prywatnych posesji. Najbardziej uciążliwe jest to zimą, gdy dochodzą do tego zaspy śniegu
zmniejszające jeszcze szerokość pasa drogowego. Dlatego tak bardzo ucieszyliśmy z informacji, że udało się
w planowanej inwestycji ująć również miejsca postojowe, które na pewno przyczynią się do likwidacji

powyższego zjawiska.

Od dłuższego czasu zabiegamy również o przebudowę ostatniego niewyremontowanego odcinka ul. Klimczoka,
zdajemy sobie sprawę, że bez budowy mostu ta irwestycja nie zostanie ujęta w planach gminy, gdyż technicznie
nie jest możliwy remont 2 km drogi bez zapewnienia dojazdu do posesji.

ł

Dlatego wnosimy aby most został wybudowany, gdyż jest to ostatnia szansa na zrealizowanie inwestycji, tym

bardziej, że gmina otrzymała dofinansowanie na tą strategiczną inwestycję.

Panie Wójcie! rezygnacja z tego zadania to byłaby niegospodarność ze strony gminy i my mieszkańcy będziemy
walczyć by inwestycja doszła do skutku w imię dobra wspólnego!

Wyrażamy zgodę na ujawnienie na stronie internetowej podmiotu rozpatrującego petycję, danych osobowych
podmiotu wnoszącego petycję.


